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Motie ex artikel 36 Reglement van Orde voor de vergadering van de gemeenteraad van 
Heerenveen

Van : A. Hartsuiker - Heerenveen Lokaal

Aan : De voorzitter van de raad

Agendapunt : 11

Onderwerp : Kadernota Sociaal Domein

De raad in vergadering bijeen op : 24 februari 2020

Constateert dat: 
 In Heerenveen in 2018 een tekort in de uitvoering van de jeugdwet van 3,9 

miljoen euro was. 
 Taskforce Jeugd in beeld heeft gebracht wat de oorzaak was en de conclusies zijn 

besproken in de gezamenlijke commissievergadering van 9 juli 2019. 
 Op basis van de jeugdwet er verschillende toegangen tot jeugdhulp zijn, zoals 

huisarts, gecertificeerde instelling en de gemeente. In onze gemeente gebeurt dit 
door het Team Jeugd en Gezin. 

 De invloed van de gemeente op de WMO beperkt is omdat daar vele toegangen 
zijn. Alleen de gemeentelijke toegang geeft de gemeente de meeste grip. 

 De gemeente geen grip op indicering heeft buiten het Team Jeugd en Gezin om.
 De uitgaven jeugdhulp in nature (uitgezonderd jeugdbescherming, 

jeugdreclassering en jeugdhulp met PGB) in 2018 49% hoger waren dan in 2017, 
van 1,7 miljoen naar 10,7 miljoen euro. 

 De gemeente verschillende soorten van jeugdhulp in natura gecontracteerd heeft.
 Tijdens het gehele financiële traject (van eerste gesprek tot sluiting dossier) voor 

de raad onvoldoende tot geen controle mechanismen zijn. 

Overweegt dat:
 De gemeente in de uitvoeringspraktijk met een groot aantal contractpartijen voor 

zowel WMO als jeugdzorg te maken heeft.
 Er voor de gemeenteraad Heerenveen een goede kaderstellende en controlerende 

rol moet zijn;
 De Friese gemeenten tot 1-1-2022 gebonden zijn aan de overeenkomst 

“centrumregeling samenwerking SDF 2018” behoudens bijzondere 
omstandigheden, waarbij colleges van B&W overeenstemming moeten hebben.

Verzoekt het college/ draagt het college op:
1. Te onderzoeken of er een andere/betere manier van aanbesteden mogelijk is met 

daarbij een adequaat monitoring/controlling systeem.
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2. Te onderzoeken welke maximale toelatingseisen gesteld kunnen worden waaraan 

de huidige en toekomstige contractpartijen moeten voldoen.
3. Te onderzoeken wat de voor- en nadelen zijn bij het toelaten van het maximale 

en minimale aantal zorgaanbieders.
4. Te onderzoeken of gemeente(n) zelf als aanbieder(s) mag/mogen optreden.
5. De gemeenteraad over de uitkomsten te informeren.

 

Ingediend door: HL, FNP

Deze motie is: □ Aangenomen □ Verworpen □ Ingetrokken

Stemverhouding: Fractie(s) voor:______________ Fractie(s) tegen:_______________

Handtekening griffier:


